



MUNICIPAL

Gazette

MUNICIPALE
DE—OF

Montreal

Organe officiel de la Corporation
de la Ville de Montréal

Official organ of the Corporation
of the City of Montreal

CANADA

Troisième année No. 30
Third year

27 Août August 1906

Les abonnements sont reçus chez
Le Trésorier de la Ville de Montreal,
Hôtel de Ville

Les autres communications doivent
être adressées au directeur de
"LA GAZETTE MUNICIPALE"
Hôtel de Ville

Forward subscriptions to
The City Treasurer of Montreal
City Hall

All other communications should be
addressed to the managing-editor of
"The Municipal Gazette"

City Hall

TELEPHONE: MAIN 4240

Paraît le lundi matin

Published every Monday
morning

Abonnements \$2 par an
Subscriptions \$2 a year

Payables d'avance
Payable in advance

DELIBERATIONS

COMMISSION DE LA VOIRIE

Compte rendu de l'assemblée ajournée du 10 août

Sont présents: MM. les échevins Larivière, président, N. Lapointe, Leclaire, Giroux, O'Connell et J.-B.-A. Martin.

SOUSSIONS

1.—M. R. Buset, greffier-adjoint de la Ville, ouvre les soumissions suivantes reçues pour la construction d'un égout auxiliaire dans le quartier Saint-Denis:

	Leclaire & McDonald	A. Bray & Cie	L. Giguère
Egout complet de 4' y compris l'excavation, par verge linéaire.....	\$26.25	\$18.35	\$18.95
Egout complet de 3' 6" y compris l'excavation, par verge linéaire.....	23.95	18.62	18.50
Egout 3' 6" (chaussée macadamisée), par verge linéaire.....	24.50	19.32	18.50
Excavation dans le roc, par verge cube.....	2.50	3.50	2.35
Chevalets pour égout, par verge linéaire.....	1.50	1.28	1.50

Renvoyées à l'inspecteur de la Ville avec prière de préparer un tableau des prix soumis, et de plus, il est

Résolu: De présenter au Conseil un rapport recommandant que le contrat pour la construction de l'égout auxiliaire du quartier Saint-Denis, suivant les devis et conditions de la formule de soumission, soit adjugé au plus bas soumissionnaire aux prix mentionnés dans sa soumission pour lesdits travaux.

Il est aussi

Résolu: Que le trésorier de la Ville soit prié de rembourser les dépôts de MM. Leclaire & McDonald et A. Bray & Cie.

2.—La question de l'offre de la municipalité du village de DeLorimier, au sujet de l'égout de la rue Iberville, est laissée pour le présent sur le bureau.

3.—**Résolu:** Que l'inspecteur de la Ville soit autorisé à acheter de la pierre à macadam d'autres entrepreneurs, si la "Morrison Quarry Co." ne peut fournir à la Ville la pierre nécessaire suivant son contrat, et aussi à acheter du sable d'autres particuliers aux meilleures conditions, si les entrepreneurs qui ont obtenu le contrat pour la fourniture du sable ne peuvent fournir à la Ville la quantité et la qualité requises.

ROAD COMMITTEE

Report of Adjourned Meeting held the 10th of August.

Present: Ald. Larivière, chairman, N. Lapointe, Leclaire, Giroux, O'Connell and J. B. A. Martin.

TENDERS.

1.—Mr. R. Buset, Asst. City Clerk, opened the following tenders for the construction of auxiliary sewers in St. Denis ward:

	Leclaire & McDonald	A. Bray & Co.	L. Giguère
Complete sewer 4' excavation included per lineal yard.....	\$26.25	\$18.35	\$18.95
Complete sewer 3' 6" excavation included per lineal yard.....	23.95	18.62	18.50
Complete sewer 3' 6" macadamized roadway per lineal yard.....	24.50	19.32	18.50
Rock excavation per cubic yard.....	2.50	3.50	2.35
Cradlings for sewer per lineal yard.....	1.50	1.28	1.50

Referred to the City Surveyor to tabulate the prices submitted, and moreover, it was

Resolved: That a report be made to Council recommending that the contract, for the auxiliary sewer in St. Denis ward, according to the specifications, terms and conditions and form of tender, be awarded to the lowest tenderer, at the prices mentioned in his tender for said works.

It was also

Resolved: That the City Treasurer be requested to refund Messrs. Leclaire & McDonald, and A. Bray & Co., their deposits made in connection therewith.

2.—The question of the offer, made by the municipality of the village of DeLorimier, anent the Iberville street sewer, was laid on the table for the present.

3.—**Resolved:** That the City Surveyor be authorized to purchase macadamizing stone from other contractors, if the Morrison Quarry Co. cannot supply the City with the necessary stone, according to their contract; and also to purchase sand from other parties, on the best conditions, should the contractors, who were awarded the contract for the supply of sand, be unable to supply the City with the quantity and quality required.